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Rada Miejska w Strykowie 

Protokół nr VIII/2024 

z VIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 24 września 2024 roku 

 
Obrady rozpoczęto 24 września 2024 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:40 tego samego 

dnia. 

Transmisja z obrad dostępna: https://esesja.tv/transmisja/57461/viii-sesja-rady-miejskiej-w-

strykowie-24-wrzesnia-2024-r-o-godz-1000.htm 

 
W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych Rady Miejskiej w Strykowie:  

1. Marzanna Boratyńska 

2. Damian Drzewiecki 

3. Dariusz Dziewulski 

4. Tomasz Habigier 

5. Piotr Hajdys 

6. Andrzej Janeczko 

7. Artur Kotarski 

8. Michał Kwiatkowski 

9. Marcin Łysoń 

10. Artur Mikiciński 

11. Kinga Miśkiewicz 

12. Marek Perek 

13. Krzysztof Szewczyk 

14. Dariusz Szychowski 

15. Jarosław Włodarczyk 

 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

1. Pan Piotr Ślęzak Burmistrz Strykowa  

2. Pani Iwona Stańczyk Skarbnik Gminy Stryków  

3. Pan Radosław Zaborowski Sekretarz Gminy Stryków  

4. Pani Anita Kozek-Kapuścińska radca prawny 

 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad VIII sesji i stwierdzenie kworum. 

 

Otwarcia sesji Rady Miejskiej w Strykowie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie Damian Drzewiecki. Powitał wszystkich radnych, Burmistrza Strykowa 

wraz ze współpracownikami, Sołtysów, Przewodniczących Zarządów Osiedli Miasta 

Strykowa, wszystkich mieszkańców Gminy Stryków i wszystkich, którzy oglądają transmisję 

VIII sesji. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie stwierdził kworum wymagane 

do podejmowania prawomocnych uchwał oraz wniosków Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący poinformował, że radny Andrzej Janeczko jest nieobecny z powodu udziału 

w spotkaniu Związku Międzygminnego Bzura, na które udał się wspólnie z Wiceburmistrzem 

Adamem Kaźmierczakiem. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie przypomniał, że sesja 

jest transmitowana zgodnie z prawem, a na stronie internetowej umieszczono klauzulę RODO 

dotyczącą transmisji obrad. 

https://esesja.tv/transmisja/57461/viii-sesja-rady-miejskiej-w-strykowie-24-wrzesnia-2024-r-o-godz-1000.htm
https://esesja.tv/transmisja/57461/viii-sesja-rady-miejskiej-w-strykowie-24-wrzesnia-2024-r-o-godz-1000.htm
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Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki obowiązki sekretarza 

powierzył Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej w Strykowie radnemu Marcinowi 

Łysoniowi. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

Proponowany porządek obrad VIII sesji: 

1. Otwarcie obrad VIII sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Informacja dotycząca stanu realizacji inwestycji ujętych w budżecie Gminy Stryków 

na 2024 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Stryków na obszarze części wsi Sosnowiec i Zelgoszcz (VIII_56_2024). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Stryków na obszarze części wsi Wyskoki, Kalinów i Bratoszewice 

(VIII_57_2024). 

8. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Stryków na obszarze części wsi Bratoszewice (VIII_58_2024). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

z dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Stryków (VIII_59_2024). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

(VIII_60_2024). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych Gminy 

Stryków zaliczanych do sektora finansów publicznych, w zakresie ochrony sygnalistów 

(VIII_61_2024). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział 

w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniu lub ćwiczeniu oraz za 

wykonywanie innych zadań dla strażaków ratowników i kandydatów na strażaków 

ratowników OSP z terenu Gminy Stryków (VIII_62_2024). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/671/2023 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków 

na 2024 rok (VIII_63_2024). 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/670/2023 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2024 - 2040 (VIII_64_2024). 

15. Zatwierdzenie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w dniu 

30 lipca 2024 r. 

16. Zatwierdzenie protokołu z VII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 27 sierpnia 2024 r. 

17. Sprawy różne. 

18. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

19. Zamknięcie obrad VIII sesji. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zapytał o uwagi i propozycje 

do zaproponowanego porządku obrad. 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak wniósł o poszerzenie porządku obrad poprzez dodanie punktu 

13 w brzmieniu: Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Stronie 

Śląskie na pomoc w usuwaniu skutków powodzi z przeznaczeniem na odbudowę infrastruktury 

drogowej. W wyniku wprowadzonych zmian w porządku obrad nastąpi odpowiednie 

dostosowanie numeracji kolejnych punktów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał zmianę pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Poszerzenia porządku obrad poprzez dodanie punktu 13 w brzmieniu: Podjęcie uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Stronie Śląskie na pomoc w usuwaniu 

skutków powodzi z przeznaczeniem na odbudowę infrastruktury drogowej. W wyniku 

wprowadzonych zmian w porządku obrad nastąpi odpowiednie dostosowanie numeracji 

kolejnych punktów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Janeczko 

 

Porządek obrad VIII sesji: 

1. Otwarcie obrad VIII sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Informacja dotycząca stanu realizacji inwestycji ujętych w budżecie Gminy Stryków 

na 2024 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Stryków na obszarze części wsi Sosnowiec i Zelgoszcz (VIII_56_2024). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Stryków na obszarze części wsi Wyskoki, Kalinów i Bratoszewice 

(VIII_57_2024). 

8. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Stryków na obszarze części wsi Bratoszewice (VIII_58_2024). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

z dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Stryków (VIII_59_2024). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

(VIII_60_2024). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych Gminy 

Stryków zaliczanych do sektora finansów publicznych, w zakresie ochrony sygnalistów 

(VIII_61_2024). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział 

w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniu lub ćwiczeniu oraz 
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za wykonywanie innych zadań dla strażaków ratowników i kandydatów na strażaków 

ratowników OSP z terenu Gminy Stryków (VIII_62_2024). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Stronie Śląskie 

na pomoc w usuwaniu skutków powodzi z przeznaczeniem na odbudowę infrastruktury 

drogowej. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/671/2023 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków 

na 2024 rok (VIII_63_2024). 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/670/2023 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2024 - 2040 (VIII_64_2024). 

16. Zatwierdzenie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w dniu 

30 lipca 2024 r. 

17. Zatwierdzenie protokołu z VII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 27 sierpnia 2024 r. 

18. Sprawy różne. 

19. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

20. Zamknięcie obrad VIII sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie zapytał o uwagi i propozycje 

do zaproponowanego porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie poddał pod głosowanie ww. porządek obrad po poszerzeniu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad po poszerzeniu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Andrzej Janeczko 

 

 

Ad. 4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki wnioskował o powołanie 

Komisji Uchwał i Wniosków na VIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie w następującym 

składzie:  

1) Radny Dariusz Dziewulski, 

2) Radna Marzanna Boratyńska,  

3) Radny Dariusz Szychowski. 

Głosowano w sprawie: 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 
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Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Andrzej Janeczko 

 

 

Ad. 5. Informacja dotycząca stanu realizacji inwestycji ujętych w budżecie Gminy 

Stryków na 2024 r. 

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji, Zamówień Publicznych i Infrastruktury Grażyna Popczyńska, 

zaznaczyła, że radni otrzymali szczegółową informację na temat stanu realizacji inwestycji 

ujętych w budżecie Gminy Stryków na 2024 r. drogą elektroniczną. W swojej prezentacji Pani 

Naczelnik przedstawiła istotne informacje dotyczące inwestycji zaplanowanych w budżecie 

Gminy Stryków na 2024 rok. Pani Naczelnik zaznaczyła, że w budżecie przewidziano wydatki 

majątkowe na poziomie ponad 57 milionów złotych, obejmujące 78 zadań o zróżnicowanej 

skali i charakterze. Dodała, że część z tych zadań to kontynuacje wcześniej rozpoczętych 

projektów, a pozostałe to nowe inicjatywy. Największym przedsięwzięciem jest budowa 

Centrum Rozwoju Strykowa, która już się rozpoczęła. Pani Naczelnik podkreśliła również, że 

zakończono kluczowe inwestycje, w tym budowę dróg, obiektów wielofunkcyjnych, sieci 

kanalizacyjnych oraz instalacje fotowoltaiczne i oświetleniowe. W trakcie realizacji znajdują 

się także kolejne projekty związane z rozbudową infrastruktury drogowej, wodno-

kanalizacyjnej oraz modernizacją świetlic wiejskich. 

 

Radny Kotarski zapytał o zadanie, dotyczące modernizacji budynku Domu Kultury w 

Niesułkowie, które zostało określone jako niewykonane. Radny zainteresował się, 

czy to zadanie jest obecnie w trakcie procedury przetargowej. 

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji, Zamówień Publicznych i Infrastruktury Grażyna Popczyńska 

poinformowała, że na dzień dzisiejszy modernizacja budynku Domu Kultury w Niesułkowie 

jest niewykonana, ponieważ zadanie to weszło do budżetu w trakcie roku budżetowego 

i nie było uwzględnione od początku. Obecnie ustalany jest zakres do zlecenia projektu 

modernizacji tego budynku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zadał pytanie dotyczące 

budowy parkingu przy ulicy Targowej, pytając, kiedy zadanie może zostać zakończone, 

zaznaczając, że w informacji podano termin wykonania robót dodatkowych na 7 października 

2024 roku. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie wyraził nadzieję, że termin ten 

zostanie dotrzymany. Dodatkowo zapytał, czy w planie miejsc parkingowych przewidziano 

miejsca dla pojazdów elektrycznych, w tym miejsce do ich ładowania, zwracając uwagę 

na rosnące potrzeby w tej kwestii w dzisiejszych czasach. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji, Zamówień Publicznych i Infrastruktury Grażyna Popczyńska 

poinformowała, że w ramach budowy parkingu przy ulicy Targowej zostanie wybudowanych 

54 miejsc parkingowych, w tym 3 przeznaczone dla osób niepełnosprawnych. Dodała jednak, 

że projekt nie przewiduje miejsc do ładowania pojazdów elektrycznych. Wskazała również, 

że realizacja inwestycji się przedłuża, ponieważ wykonawca jeszcze nie zgłosił zakończenia 

robót głównych. Pani Naczelnik zapewniła, że dokładają starań, aby przyspieszyć prace i ma 

nadzieję, że w tym tygodniu uda się zakończyć roboty. 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Stryków na obszarze części wsi Sosnowiec i Zelgoszcz (VIII_56_2024). 
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Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak omówił projekt uchwały. Podjęta uchwała przez poprzednią 

Radę w kwietniu, która została zakwestionowana przez służby Wojewody w związku 

z uwzględnieniem w niej kopaliny, która ma charakter archiwalny i nie jest eksploatowana. 

Właściciele nie planują jej eksploatacji, dlatego konieczna jest korekta uchwały. W § 10 zostaje 

dodany zapis wprowadzający zakaz lokalizacji budynków w granicach udokumentowanego 

złoża kruszywa naturalnego Zelgoszcz, co było wymogiem służb Wojewody. Jednocześnie, 

dodano punkt trzeci, który stanowi, że w przypadku skreślenia udokumentowanego złoża 

kruszywa naturalnego Zelgoszcz z bilansu zasobów złóż kopalin nie obowiązują ustalenia 

zawarte w punkcie drugim. Oznacza to, że w przyszłości, po wykreśleniu złoża, teren ten będzie 

mógł być przeznaczony pod zabudowę, co jest istotne w kontekście planów inwestycyjnych 

dla tego obszaru. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, 

że do omawianej uchwały wpłynęły również zastrzeżenia i uwagi, które zostały odrzucone 

przez poprzednią Radę. Dodał, że stanowią one załącznik do niniejszej uchwały i będą 

głosowane wraz z nią. 

 

Przystąpiono do głosowania w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej. 

Głosowano w sprawie: 

Ustala się stawkę służącą naliczaniu jednorazowych opłat od wzrostu wartości nieruchomości 

w wyniku uchwalenia planu wysokości: 1) dla terenów oznaczonych symbolami U-P – 15%. 

2) dla pozostałych terenów – 0,01%. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Andrzej Janeczko 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały wraz z odrzuconymi 

uwagami oraz ze stawkami procentowymi. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała nr VIII_56_2024 została podjęta. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Stryków na obszarze części wsi Sosnowiec i Zelgoszcz (VIII_56_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Andrzej Janeczko 
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Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Stryków na obszarze części wsi Wyskoki, Kalinów i Bratoszewice (VIII_57_2024). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak wyjaśnił, że projekt uchwały modernizuje plan 

zagospodarowania przestrzennego z 1998 roku, dostosowując go do aktualnych przepisów 

i potrzeb. Usuwane są również niekorzystne zapisy związane z przemysłem, ponieważ obecne 

potrzeby są inne. Jednym z głównych powodów zmian jest planowana inwestycja Łódzkiej 

Specjalnej Strefy Ekonomicznej. Zniknie zapis, który nakładał wymóg, aby cały teren 

inwestycyjny był jednym obszarem i nie mógł być zbywany ani inwestowany na mniejszych 

fragmentach. Burmistrz zgłosił również autopoprawkę dot.: § 18. Pkt. 2) otrzymuje następujące 

brzmienie: dla pozostałych terenów – 0,01%. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zapytał radnych czy mają 

pytania do ww. autopoprawki. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie poddał pod głosowanie zaproponowaną przez Burmistrza Strykowa 

autopoprawkę. Autopoprawka została przyjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenia autopoprawki Burmistrza Strykowa dotyczącej: § 18. Pkt. 2) otrzymuje 

następujące brzmienie: dla pozostałych terenów – 0,01%. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Andrzej Janeczko 

 

Przystąpiono do głosowania w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej. 

Głosowano w sprawie: 

Ustala się stawkę służącą naliczaniu jednorazowych opłat od wzrostu wartości nieruchomości 

w wyniku uchwalenia planu w wysokości: 1) dla terenów oznaczonych symbolami U-P–15%. 

2) dla pozostałych terenów – 0,01%. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Andrzej Janeczko 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały wraz autopoprawką 

oraz ze stawkami procentowymi. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała nr VIII_57_2024 została podjęta. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Stryków na obszarze części wsi Wyskoki, Kalinów i Bratoszewice (VIII_57_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Andrzej Janeczko 

 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Stryków na obszarze części wsi Bratoszewice (VIII_58_2024). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak wyjaśnił, że projekt uchwały dotyczy zmiany planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie Zespołu Szkół w Bratoszewicach, zespołu 

parkowego oraz terenów inwestycyjnych. Zmiany te zostały wprowadzone głównie na wniosek 

właściciela i inwestora, który potrzebował dostosowania planu dla realizacji swoich zamierzeń 

na tych obszarach. 

 

Radny Artur Kotarski skierował pytanie do projektanta, nawiązując do kwestii zróżnicowanych 

wysokości zabudowy na poszczególnych działkach w miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego. Zwrócił uwagę, że temat ten był częściowo omawiany na Komisji 

Infrastruktury. Chciał dowiedzieć się, czy w czasie procedowania i przygotowywania projektu 

Pan projektant rozważał czy generalnie jednostka projektowa ujednolicenie tej wysokości i 

została ona zróżnicowana ze względu na prowadzone uzgodnienia, czy też od samego początku 

przyjmowano tak zróżnicowane wysokości na poszczególnych działkach. 

 

Projektant Tomasz Kuźniar wyjaśnił, że zróżnicowanie wysokości budynków 

na poszczególnych terenach wynika głównie z wymogów konserwatorskich. W pobliżu zespołu 

pałacowo-parkowego oraz obiektów zabytkowych maksymalna wysokość budynków została 

ustalona na 9 metrów. W rejonach oddalonych od tych obszarów możliwe są wyższe zabudowy, 

które są zgodne z wcześniejszymi ustaleniami w planie miejscowym. Inwestor nie wnioskował 

o zmianę wysokości w większości terenów, z wyjątkiem jednego, gdzie pojawił się wniosek 

o zwiększenie do 11 metrów, jednak tylko w najdalej oddalonym od obszaru zabytkowego 

miejscu. Projektant podsumowując poinformował, że to zróżnicowanie wynika z wymogów 

konserwatorskich i też z oddalenia poszczególnych terenów od obszaru chronionego 

historycznie. Tam, gdzie obszar historyczny, niższa zabudowa, dalej już takich wymogów 

nie ma. 

 

Radny Artur Kotarski zwrócił uwagę, że na najdalszym obszarze jest 11 metrów, ale wcześniej 

znajduje się też obszar, na którym jest dopuszczona wysokość 12-metrowych obiektów. 

Z tego powodu radny zapytał, czy w związku z tym nie byłoby zasadne już na etapie 

przygotowania przewidzieć i wyrównać maksymalną dopuszczalną wysokość zabudowy. 

 

Projektant Tomasz Kuźniar potwierdził, że wysokość 12 metrów jest dozwolona w obszarze 

obejmującym dawne tereny pałacu, które są oznaczone symbolem 1 U, jednak nie przewiduje 

się tam nowej zabudowy. Wysokość ta jest zgodna z obowiązującym planem. W sąsiednich 
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obszarach, gdzie znajdują się obiekty zabytkowe (oznaczone symbolami 2, 3, 4 U), 

maksymalna wysokość nie może przekraczać 9 metrów z uwagi na wymogi konserwatorskie. 

Natomiast w terenach 5 i 6 U, oddalonych od obszaru historycznego, dopuszczalna wysokość 

wynosi 10 metrów, a w dalszym obszarze - 11 metrów. Projektant zaznaczył, że nie rozważano 

ujednolicenia wysokości ze względu na wymogi konserwatorskie oraz brak wniosków 

od inwestorów w tej kwestii, co ograniczało pole do zmian. Projektant podkreślił, że kluczowe 

było ustalenie parametrów na terenach zabytkowych, gdzie konserwator szczególnie 

dba o przestrzeganie tych zasad. 

 

Przystąpiono do głosowania w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej. 

Głosowano w sprawie: 

Ustala się stawkę służącą naliczaniu jednorazowych opłat od wzrostu wartości nieruchomości 

w wyniku uchwalenia planu w wysokości: 1) dla terenów oznaczonych symbolami MN, MW, 

U, US – 8%; 2) dla terenu oznaczonego symbolem PEF − 15%. 3) dla pozostałych terenów − 

0,01%. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Andrzej Janeczko 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały wraz ze stawkami 

procentowymi. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała nr VIII_58_2024 została podjęta. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Stryków na obszarze części wsi Bratoszewice (VIII_58_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Andrzej Janeczko 

 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Stryków (VIII_59_2024). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak poinformował, że dotychczasowy dzierżawca gruntu, 

stanowiącego część działki nr 159/5 położonej w obrębie ewidencyjnym Stryków 5, wystąpił 
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z wnioskiem o przedłużenie umowy dzierżawy. Grunt ma powierzchnię około 0,0050 ha i jest 

użytkowany zgodnie z przeznaczeniem oraz celem dzierżawy określonym w umowie. 

Dzierżawca regularnie wnosi czynsz oraz należny podatek. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała nr VIII_59_2024 została podjęta. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

z dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stryków 

(VIII_59_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Andrzej Janeczko 

 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

(VIII_60_2024). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak wyjaśnił, że projekt uchwały dotyczy nowo wybudowanej 

drogi położonej w Smolicach i Swędowie. Droga gminna łączy drogę wojewódzką nr 708 

z droga powiatową nr 5104 E, stanowi uzupełnienie sieci drogowej i dotychczas nie została 

zaliczona do żadnej kategorii drogi publicznej. Jest to droga o lokalnym znaczeniu, jest 

uzupełnieniem sieci dróg służących miejscowym potrzebom. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała nr VIII_60_2024 została podjęta. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (VIII_60_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Andrzej Janeczko 
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Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych Gminy 

Stryków zaliczanych do sektora finansów publicznych, w zakresie ochrony sygnalistów 

(VIII_61_2024). 

 

Sekretarz Gminy Stryków Radosław Zaborowski poinformował, że od 25 września wejdą 

w życie niektóre przepisy ustawy o sygnalistach, która jest implementacją Dyrektywy Unii 

Europejskiej, zobowiązuje wszystkie podmioty prawne zatrudniające powyżej 50 osób 

do wprowadzenia procedur przyjmowania zgłoszeń od pracowników, byłych pracowników 

oraz kandydatów na pracowników, którzy byli świadkami naruszeń prawa lub innych 

nieprawidłowości w zakładach, w których pracują, pracowali. W związku z tym, Gmina planuje 

utworzenie wspólnej obsługi dla jednostek zatrudniających co najmniej 50 pracowników, 

w tym Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej, Szkoła Podstawowa nr 2 

w Strykowie oraz Zespół Szkół numer 1 w Bratoszewicach. Wspólna obsługa, prowadzona 

przez Urząd Miejski w Strykowie, ma na celu obniżenie kosztów, uproszczenie procedur oraz 

ujednolicenie ich w tych jednostkach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała nr VIII_61_2024 została podjęta. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych Gminy Stryków 

zaliczanych do sektora finansów publicznych, w zakresie ochrony sygnalistów (VIII_61_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Andrzej Janeczko 

 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział 

w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniu lub ćwiczeniu oraz 

za wykonywanie innych zadań dla strażaków ratowników i kandydatów na strażaków 

ratowników OSP z terenu Gminy Stryków (VIII_62_2024). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak wyjaśnił, że projekt uchwały ma na celu sformalizowanie 

zasad wypłacania ekwiwalentu dla strażaków za działania podejmowane poza dyspozycją 

Krajowego Systemu Ratownictwa, czyli poza działaniami Państwowej Straży Pożarnej. 

Ekwiwalent dotyczy różnych zdarzeń, takich jak zabezpieczanie imprez sportowych czy pomoc 

w rozprowadzaniu żywności z Krajowego Banku Żywności dla mieszkańców. Burmistrz 

podkreślił, że strażacy, którzy często poświęcają od 6 do 10 godzin na te działania, powinni 

otrzymywać stosowne wynagrodzenie za swoją pracę. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak zgłosił autopoprawkę dot. omyłki pisarskiej, jeśli chodzi 

o stawkę. § 4. 1) otrzymał brzmienie „za uczestnictwo w działaniach z zakresu integracji 
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społeczności lokalnej, w tym zabezpieczaniu imprez i wydarzeń kulturalnych, sportowych, 

uroczystości państwowych, miejskich i wiejskich, organizowanych lub współorganizowanych 

przez Gminę Stryków w wysokości 30,00 zł (słownie: trzydzieści złotych) za każdą rozpoczętą 

godzinę działania”. Druga autopoprawka dotyczy § 1, gdzie mamy informację o art. 3. pkt 7. I 

tu należy dopisać ustawę, z której ten artykuł pochodzi. Burmistrz odczytał § 1 

po autopoprawce. „Ustala się wysokość ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ratownika 

ochotniczej straży pożarnej z terenu Gminy Stryków, który uczestniczył w działaniu 

ratowniczym, akcji ratowniczej lub w działaniach, o których mowa w art. 3 pkt 7 ustawy z dnia 

17 grudnia 2021 r. o ochotniczych strażach pożarnych, w wysokości 30,00 zł za każdą 

rozpoczętą godzinę liczoną od zgłoszenia wyjazdu z jednostki ochotniczej straży pożarnej lub 

gotowości do wyjazdu w celu realizowania zadań, o których mowa w art. 3 pkt. 7 ustawy z dnia 

17 grudnia 2021 r. o ochotniczych strażach pożarnych, bez względu na liczbę wyjazdów w 

ciągu jednej godziny”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zapytał radnych czy mają 

pytania do ww. autopoprawek. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie poddał pod głosowanie zaproponowane przez Burmistrza Strykowa 

autopoprawki. Autopoprawki zostały przyjęte. 

Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenia autopoprawek Burmistrza Strykowa. 

§ 1. otrzymał brzmienie: „Ustala się wysokość ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ratownika 

ochotniczej straży pożarnej z terenu Gminy Stryków, który uczestniczył w działaniu 

ratowniczym, akcji ratowniczej lub w działaniach, o których mowa w art. 3 pkt 7 ustawy z dnia 

17 grudnia 2021 r. o ochotniczych strażach pożarnych, w wysokości 30,00 zł za każdą 

rozpoczętą godzinę liczoną od zgłoszenia wyjazdu z jednostki ochotniczej straży pożarnej lub 

gotowości do wyjazdu w celu realizowania zadań, o których mowa w art. 3 pkt. 7 ustawy z dnia 

17 grudnia 2021 r. o ochotniczych strażach pożarnych, bez względu na liczbę wyjazdów w 

ciągu jednej godziny”. 

§ 4. 1) otrzymał brzmienie „za uczestnictwo w działaniach z zakresu integracji społeczności 

lokalnej, w tym zabezpieczaniu imprez i wydarzeń kulturalnych, sportowych, uroczystości 

państwowych, miejskich i wiejskich, organizowanych lub współorganizowanych przez Gminę 

Stryków w wysokości 30,00 zł (słownie: trzydzieści złotych) za każdą rozpoczętą godzinę 

działania”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Andrzej Janeczko 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały wraz 

autopoprawkami. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał 

pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała nr VIII_62_2024 została podjęta. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział w działaniach 

ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniu lub ćwiczeniu oraz za wykonywanie innych 

zadań dla strażaków ratowników i kandydatów na strażaków ratowników OSP z terenu Gminy 

Stryków wraz z autopoprawkami (VIII_62_2024).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Andrzej Janeczko 

 

 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Stronie 

Śląskie na pomoc w usuwaniu skutków powodzi z przeznaczeniem na odbudowę 

infrastruktury drogowej (VIII_63_2024). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak poinformował, że po powodzi, która mocno dotknęła Gminę 

Stronie Śląskie, nawiązał kontakt z jej władzami i zaproponował wsparcie finansowe. 

Po konsultacjach z Sekretarzem i Skarbnikiem Gminy Stronie Śląskie, zdecydowano 

o przeznaczeniu 50 tysięcy złotych na odbudowę infrastruktury drogowej. Burmistrz 

dodatkowo poinformował o trwającej zbiórce prowadzonej przez OSP, podziękował 

za wcześniejszą pomoc i zapowiedział dalsze działania, w tym organizację kolejnych 

transportów z pomocą, uzależnionych od potrzeb poszkodowanych gmin. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała nr VIII_63_2024 została podjęta. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Stronie Śląskie 

na pomoc w usuwaniu skutków powodzi z przeznaczeniem na odbudowę infrastruktury 

drogowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Andrzej Janeczko 

 

 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/671/2023 Rady 

Miejskiej w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Stryków na 2024 rok (VIII_64_2024). 
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Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak zgłosił autopoprawkę do ww. projektu uchwały. Burmistrz 

wyjaśnił, że autopoprawka wynika z wcześniej przyjętej uchwały dotyczącej pomocy 

majątkowej dla Gminy Stronie Śląskie. Dotyczy ona zwiększenia wydatków majątkowych o 50 

tysięcy złotych, które zostaną przeznaczone na dotację celową na odbudowę infrastruktury 

drogowej. W związku z tym wprowadzono korekty do załączników numer 2, 3 i 4.  

 

Skarbnik Gminy Stryków Iwona Stańczyk przedstawiła i szczegółowo omówiła ww. projekt 

uchwały po autopoprawkach. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Strykowie Kinga Miśkiewicz zwróciła się 

do Burmistrza z pytaniem dotyczącym kar umownych naliczonych wykonawcom inwestycji 

w Imielniku i Strykowie. Wiceprzewodnicząca chciała uzyskać dodatkowe informacje na temat 

inwestycji w Imielniku, pytając, czy była ona dofinansowana z środków zewnętrznych. 

Wiceprzewodnicząca zauważyła, że w umowie były zapisy, które niestety okazały się 

korzystne dla wykonawców, w wyniku czego Gmina musiała zwrócić naliczone wcześniej kary 

umowne. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak potwierdził, że inwestycja w Imielniku została zakończona 

w 2019 roku i objęta dofinansowaniem z środków zewnętrznych. Odnosząc się do kwestii kar 

umownych, wyjaśnił, że zostały one naliczone i potrącone z wynagrodzenia za prace 

budowlane. Wykonawca, kwestionując zasadność tych potrąceń, skierował sprawę do sądu. 

W wyniku postępowania, Gmina przegrała sprawę i jest zobowiązana do zwrotu naliczonych 

kar wraz z odsetkami za okres ich zatrzymania. Sytuacja ta dotyczy zarówno inwestycji 

w Starym Imielniku, jak i budowy balonu przy Szkole Podstawowej nr 1 w Strykowie. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Strykowie Kinga Miśkiewicz zadała pytanie, czy 

wykonawcą obu inwestycji – w Imielniku oraz przy budowie balonu przy Szkole Podstawowej 

nr 1 w Strykowie – była ta sama firma. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak odpowiedział, że wykonawcami inwestycji były dwie różne 

firmy. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Strykowie Kinga Miśkiewicz zapytała, czy w związku 

z zaistniałą sytuacją Gmina może ponieść dodatkowe konsekwencje finansowe dotyczące 

uzyskanego dofinansowania oraz czy będzie konieczny zwrot części otrzymanych środków. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak Burmistrz odpowiedział, że konieczne jest zweryfikowanie 

tej kwestii. Na chwilę obecną Gmina jeszcze nie analizowała potencjalnych konsekwencji 

związanych z dofinansowaniem. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki wskazał, że oba wyroki są 

prawomocne, co oznacza, że Gmina będzie zobowiązana do zwrotu środków. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak potwierdził, że są to wyroki sądów apelacyjnych, co oznacza, 

że są one ostateczne.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zapytał radnych czy mają 

pytania do ww. autopoprawki. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie poddał pod głosowanie zaproponowaną przez Burmistrza Strykowa 

autopoprawkę. Autopoprawka została przyjęta. 
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Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenia autopoprawki Burmistrza Strykowa dotyczącej: Dokonano zwiększenia: 

1) wydatków majątkowych o kwotę 50.000 zł z przeznaczeniem na udzielenie dotacji celowej 

w formie pomocy finansowej Gminie Stronie Śląskie z przeznaczeniem na odbudowę 

infrastruktury drogowej (korekta załącznika nr 2 i 4) 2) zaangażowanej nadwyżki z lat 

ubiegłych o kwotę 50.000 zł (korekta złącznika nr 3). 

 Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Andrzej Janeczko 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały wraz autopoprawką. 

Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Uchwała nr VIII_64_2024 została podjęta. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/671/2023 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków na 2024 

rok (VIII_64_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Andrzej Janeczko 

 

 

 

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/670/2023 Rady 

Miejskiej w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2024 - 2040 (VIII_65_2024). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak zgłosił autopoprawkę do ww. projektu uchwały. 

 

Skarbnik Gminy Stryków Iwona Stańczyk przedstawiła i szczegółowo omówiła ww. projekt 

uchwały po autopoprawkach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zapytał radnych czy mają 

pytania do ww. autopoprawki. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie poddał pod głosowanie zaproponowaną przez Burmistrza Strykowa 

autopoprawkę. Autopoprawka została przyjęta. 
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Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenia autopoprawki Burmistrza Strykowa dotyczącej: Skorygowano załącznik nr 1 

w związku ze zmianami dokonanymi w budżecie tj. zwiększenie wydatków majątkowych 

o kwotę 50.000 zł z przeznaczeniem na udzielenie dotacji celowej w formie pomocy finansowej 

Gminie Stronie Śląskie oraz zwiększenie zaangażowanie nadwyżki z lat ubiegłych o kwotę 

50.000 zł. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Andrzej Janeczko 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały wraz autopoprawką. 

Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Uchwała nr VIII_65_2024 została podjęta. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/670/2023 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2024 - 2040 (VIII_65_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Andrzej Janeczko 

 

Ad. 16. Zatwierdzenie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 30 lipca 2024 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że wpisów 

do protokołu nie złożono. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do treści protokołu. 

Uwag do protokołu nie złożono. Przystąpiono do głosowania nad zatwierdzeniem protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w dniu 

30 lipca 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 
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Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Andrzej Janeczko 

 

 

Ad. 17. Zatwierdzenie protokołu z VII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 27 sierpnia 2024 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że wpisów 

do protokołu nie złożono. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do treści protokołu. 

Uwag do protokołu nie złożono. Przystąpiono do głosowania nad zatwierdzeniem protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokołu z VII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w dniu 

27 sierpnia 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Andrzej Janeczko 

 

 

Ad. 18. Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki, przypomniał, że na 

poprzedniej sesji radny Andrzej Janeczko zgłosił wniosek do Komisji Uchwał i Wniosków 

dotyczący ustanowienia odznaczenia o roboczej nazwie „Zasłużony dla Ziemi Strykowskiej”. 

Przewodniczący poinformował, że do Rady Miejskiej wpłynęło pismo od Burmistrza, w którym 

wskazano, że taki tytuł już istnieje na mocy Uchwały Nr XXVI/177/2008 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 31 października 2008 r. w sprawie ustanowienia tytułów „Honorowy 

Obywatel Gminy Stryków”, „Zasłużony dla Ziemi Strykowskiej” oraz ustalenia zasad ich 

przyznawania. W związku z tym nie ma potrzeby opracowywania nowego tytułu. 

Przewodniczący zaprosił zainteresowanych do zapoznania się z pismem i uchwałą w Biurze 

Rady Miejskiej po sesji. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Strykowie Kinga Miśkiewicz zwróciła się 

do Burmistrza z pytaniem dotyczącym niekorzystnych rozstrzygnięć związanych z naliczeniem 

kar umownych i inwestycjami z lat 2019-2020. Wiceprzewodnicząca zapytała, kto pełnił 

obsługę prawną dla urzędu w tym okresie, zaznaczając, że projekty umów w zamówieniach 

publicznych zawsze powinny być akceptowane przez radcę prawnego. Poprosiła również 

o przygotowanie pisemnej informacji dotyczącej naliczenia kar umownych, wyjaśniając, czego 

one dotyczyły, a także szczegóły sporu, który zakończył się dla Gminy niekorzystnym 

rozstrzygnięciem. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak potwierdził, że zostanie przygotowana pisemna informacja 

w tej sprawie. W odniesieniu do Kancelarii Prawnej zaznaczył, że jest to ta sama Kancelaria, 

która obecnie obsługuje urząd. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Strykowie Kinga Miśkiewicz zapytała, czy w związku 

z niekorzystnym rozstrzygnięciem zostały wprowadzone jakiekolwiek poprawki do umów 
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w zamówieniach publicznych dotyczących robót budowlanych. Wiceprzewodnicząca zwróciła 

uwagę, że wcześniejsze zapisy mogły być na tyle niekorzystne, iż nie przyniosły Gminie 

oczekiwanych korzyści. Zainteresowała się również, czy Gmina wyciągnęła wnioski z tej 

sytuacji i czy planowane są zmiany w umowach. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak poinformował, że zmiany do umów są wprowadzane 

na bieżąco. Zaznaczył, że niektóre umowy, dotyczące omawianej sprawy, pochodzą z lat 

wcześniejszych, a konkretnie z 2018 roku, co oznacza, że minęło już sporo czasu. Burmistrz 

dodał, że wprowadza się drobne korekty w umowach, a w odniesieniu do konkretnych 

przypadków przeanalizujemy sytuację, aby ustalić przyczyny naliczenia kar umownych. 

Burmistrz zauważył, że możliwym powodem mogło być niesłuszne naliczenie tych kar. 

 

Radny Dariusz Szychowski zwrócił uwagę na konieczność omówienia kwestii wydatkowania 

Funduszy Sołeckich na wycieczki, podkreślając, że takie działania są niezgodne z prawem. 

Radny zaznaczył, że Burmistrz oraz Skarbnik Gminy powinni potwierdzić tę informację, aby 

mieszkańcy zrozumieli, dlaczego w Gminie Stryków nie można realizować takich wydatków, 

mimo że w innych gminach są one możliwe. Radny podkreślił, że istotne jest, aby te 

wyjaśnienia dotarły do społeczności lokalnej, aby uniknąć ewentualnych nieporozumień 

i pretensji. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak potwierdził, że na spotkaniu przekazano Sołtysom 

i Przewodniczącym Zarządów Osiedli Miasta Strykowa, wytyczne dotyczące Funduszy 

Sołeckich. Wyjaśnił, że niemożność organizacji wycieczek z tych funduszy wynika z przepisów 

prawa, które stanowią, że Fundusz Sołecki musi być przeznaczony na realizację zadań 

własnych gminy. Podkreślił, że organizacja wycieczek dla określonej grupy osób nie spełnia 

tego wymogu, ponieważ nie jest dostępna dla wszystkich mieszkańców. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował Sołtysów 

oraz Przewodniczących Zarządów Osiedli Miasta Strykowa o podjętej uchwale w sprawie 

ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet przewodniczącym organów wykonawczych 

jednostek pomocniczych Gminy Stryków. Uchwała, która została podjęta na VI sesji Rady 

Miejskiej, została opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa Łódzkiego 

i nie została zakwestionowana przez Wojewodę. Oznacza to, że uchwała została przyjęta 

w pierwotnym brzmieniu, co eliminuje konieczność jakichkolwiek zwrotów. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak poinformował, że zwrotów nie będzie, przewidziane są 

wyrównania w związku z uchwałą.  

 

Radny Artur Kotarski zapytał o termin zgłaszania wniosków do budżetu, kierowanych 

przez mieszkańców. Radny zauważył, że chociaż zna odpowiedź na to pytanie, podejrzewa, 

nie wszyscy mogą być z nią zaznajomieni. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak poinformował, że termin zgłaszania wniosków do budżetu 

przez mieszkańców upływa 30 września, czyli najbliższy poniedziałek włącznie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki podkreślił, że znaczna część 

wniosków jest składana podczas zebrań sołeckich, które odbywają się zazwyczaj do końca 

września. Po tych zebraniach protokoły są przekazywane do Burmistrza, który je gromadzi. 

Następnie Rada Miejska będzie obradować nad wnioskami, które mogą zostać uwzględnione 

w projekcie budżetu lub do realizacji, zgodnie z wytycznymi Burmistrza. 
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Ad. 19. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poprosił Komisję Uchwał 

i Wniosków o przedstawienie protokołu. 

 

Komisja Uchwał i Wniosków w dniu 24 września 2024 roku w następującym składzie: 

1) Radny Dariusz Dziewulski, 

2) Radna Marzanna Boratyńska,  

3) Radny Dariusz Szychowski. 

na VIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie nie przyjęła wniosków. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14)  

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Andrzej Janeczko 

 

 

Ad. 20. Zamknięcie obrad VIII sesji. 

 

O godzinie 11:40 Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki, 

po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad, dokonał zamknięcia VIII sesji Rady Miejskiej 

w Strykowie.  

 

Protokołowała:  

Anna Jóźwiak  

 

Przewodniczący Rady  

Miejskiej w Strykowie  

 

Damian Drzewiecki 


